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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

  
 

 

 

 Încheiat astăzi 31 ianuarie 2025  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

 

  Şedinţa ordinară a Consiliului Local a fost convocată de domnul primar al comunei 

Băcani prin Dispoziţia nr.9  din 27.01.2025 

 Secretarul general al comunei Băcani Bancianu Alina Mihaela, efectuează apelul 

nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că nu lipseste nici un consilier local.  

  Dupa efectuarea apelului nominal, presedintele de sedinta domnul Radacina 

Benone declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 31 ianuarie 2025.  

Doamna preşedinte de sedinta supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 23.12.2024. 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”?  

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, sunt de acoord cu procesul verbal incheiat in 

sedinta din 23 decembrie 2024. 

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local  proiectele de pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi 31.01.2025 

1.  Proiect de hotarare privind  insusirea  Raportului de activitate la  Registrul 

agricol  pe trimestrul IV  anul 2024 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de activitate al asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul II 2024 

3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

UAT   Bacani în Adunarea Generală  a  Asociației  pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de Utilități Publice  pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și 

de Canalizare din Municipiile Vaslui,  Bârlad , Huși și Orașul Negrești -  

județul Vaslui ( APC VASLUI) 
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4. Proiect de hotarare privind  anularea creanţelor fiscale restante mai mici de 

40 lei, prevazute in Codul de procedură fiscală cu modificările şi completările 

ulterioare: 

5. Proiect de hotarare privind concesionarea prin licitatie publică a suprafetei de 

961042 mp teren  aparținând domeniului  privat al comunei Bacani . 
 

              Domnul   preşedinte de sedinţă consultă consiliul dacă mai sunt probleme 
urgente care nu suferă amânare şi trebuiesc  incluse  la ordinea de zi propusă. 

 Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune modificarea 

ordinei de zi, domnul preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local 

această ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

 Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă .   

În continuare domnul  preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

primului punct al ordinei de zi: 

    1. Proiect de hotarare privind  insusirea  Raportului de activitate la  Registrul 

agricol  pe trimestrul IV  anul 2024 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

      Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul preşedinte 

de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului de activitate al asistentilor 

personali ai persoanelor cu handicap grav pe semestrul II 2024 

 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca asistentii persoanli sunt platiti din 

bugetul nostru in procent de 40% , anul acesta nu stim cum vom reusi sa platim salariile 

asistentilor personali. O sa fie discutii la Asociatia comunelor legat de aceasta problema , 
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va fi chemat si un ministru si sunt discutii ca plata salariilor asistentilor personali sa se 

faca doar de la bugetul de stat. 

Domnul consilier Radacina Benone se inscrie la cuvant si spune ca este intrebat de 

catre asistenti personali de plata concediilor de odihna pe anul trecut. 

Domnul primar raspunde ca suntem restanti cu banii pe concediu de anul trecut.  

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

UAT   Bacani în Adunarea Generală  a  Asociației  pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de Utilități Publice  pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și 

de Canalizare din Municipiile Vaslui,  Bârlad , Huși și Orașul Negrești -  

județul Vaslui ( APC VASLUI) 

 

Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita 

domnilor consilieri sa se inscrie la cuvant . 

   Doamna secretar se inscrie la cuvant si spune ca este adresa primita de la ADI privind 

acordarea unui mandat special reprezentantului UAT Bacani in AGA (APC Vaslui) 

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la 

discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
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4. Proiect de hotarare privind  anularea creanţelor fiscale restante mai mici de 

40 lei, prevazute in Codul de procedură fiscală cu modificările şi completările 

ulterioare: 

 

   Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ,conform codului fiscal se pot anula 

creante fiscale restante mai mici de 40 lei.  

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si intreaba daca a avut succes 

hotararea de consiliu privind scutirea platii majorarailor la datoriile restante. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca au fost persoane care au platit si aveau 

datorii mari. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

in unanimitate de voturi este adoptata hotararea, şi se  propune să se treacă la discutarea 

următorului  punct al ordinii de zi. 

5. Proiect de hotarare privind concesionarea prin licitatie publică a suprafetei 

de 961042 mp teren  aparținând domeniului  privat al comunei Bacani . 

 

    Se prezinta proiectul de hotarare, iar domnul  presedinte de sedinta solicita domnilor 

consilieri sa se inscrie la cuvant . 

   Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca consilierii din mandatul trecut , sunt 

terenuri ale primariei care sunt lucrate de diferite persoane, am initiat acest proiect de 

hotarare s ascoatem la licitatie, contract pe un an de zile, dar sunt intabulate in rezerva 

comisiei locale. Se propune ca pretul redeventei sa fie de 700 lei pe hectar pe an. 

  Domnul consilier Buhus Marian se inscrie la cuvant si spune ca ar fi o propunere ca 

redeventa sa fie de 1000 lei pe hectar pe an. 
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    Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si spune ca sustine  propunerea 

ca redeventa sa fie de 1000 lei pe hectar pe an. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 10voturi  

- Cine este “împotrivă”? 3 voturi 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, 10 sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

iar 3 voturi impotriva,  cu 10 voturi este adoptata hotararea. 

 

Nefiind alte propuneri de înscriere la cuvînt, domnul preşedinte de sedinta  declară 

lucrările  şedinţei de astăzi închise.   

 

 

 

  

 PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ        SECRETAR  GENERAL                                                                  

RADACINA BENONE               BANCIANU ALINA MIHAELA 

 

 


